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Jako wieloletni dziaikowiec i mieszkaniec Warszawy stanowczo
protestujq przeciwho planom likwidacji warszawskich ogrod6w
dzialkowych przekazanych dzialkowcom na mocy,,clekreru iJieruta,,.
Po zapoznaniu sig z artykulem "pomysl na zaspokojenier r.oszczef bez
pieniqdzy" opublikowanym 19 grudnia 2014 roku w ,,R,zeczpospolitei,,
rlluszQ kategorvcznie stil'ierdzid. ze pom'si storvar.zvsztr 

^ia,,1)ekretowiec" to prolrozycja absoh,rtnie nie do przllqcia. pon.ysl, erb.y
warszau'skie ogrody otriqte roszczeniami zlikwidowai i to na cloclatek
bez odszkodowarl jest obur,zajqca. Sprawa jest powaina, poniewa2
dotyczy 69 ROD w Warszawie i podobne pomysly sq wyrazem braku
szacunku do l8 tysiqcy rodzin _ mieszkafc6w Warszawv
korzystajqcych z ogrod6w dzialkowych.

Nie iest tajemnic4 2e tak naprawclq nie choclzi wcale o napr:a,,vienie
krzywd byi-vch wladcicieri nieruch.*ro6ci. bowiem r.oszr;z.ri:r
wykupuiq osoby nie maiqce nic wsp6lnego ze spaclkobicr:orni i chcq
iedy'ie pozyskai atrakcyjne z kornerc.v-jnego punkt' widzenia El'untv
m ieiskie.

Trzeba podkre6li6 jecinocze6nie, ze uikt nie kwestionuje praw
wladcicieli do ich dziedzictwa, ale dzialkowcy nre mogq ponosii
skutk6w braku ustawy replywatvzacyjncj. Co wiqcej. byli rvia6ciciele
twierdzqcy, ze spotyka ich krzywda i bezprawie zapominaj4 ic u,



chrviii nabycia nieruehom o6ei ptzez gming warszarva dochodzito do
automatycznego anulowania obciqzeri hipotecznych, kt6re cloryczily
wieiu nieruchomo6ci po II wojnie 6wiatowej.

Bardzo niepokoj4ce jest takie to, iz krvestie zawalre w propozycjach
,,Dekretowca" zostal5r podjgte przez senackq komisiq, kt6ra prorvadzi
prace nad ustawq reprywatyzaryjn4 wla6nie.

Zwracam
na straiy

sig do Pani Rzecznik, czyli do organu
r6wnego traktowania wobec prawa

, kt6ry powinien sta6
wszystkich obywateli

dzialkowc6w warszawskich, poniewa2 pozostawieni sami sobie
zostan4 poiarci przez wielkq machinq aclministracyjno_biznesowq.
Mam takZe nadziejg, ie wladze Warszawy nie b9d4 kierowaly siqjedynie aspektem ekonomicznym, ale takie wynrrarem spolecznym
tego problemu.
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